
Geachte voorzitter, 

  

Hart voor Bloemendaal heeft de afwezigheid van de gemeentesecretaris bij herhaling aangekaart en 

gevraagd wat er aan de hand is. Geen antwoord ontvangen. Dit terwijl de gemeentesecretaris 

intussen al sinds december niet meer in het openbaar is verschenen en bij belangrijke vergaderingen 

een waarnemend gemeentesecretaris aanwezig is. Inmiddels hebben wij begrepen dat sprake is van 

een arbeidsconflict waarbij advocaten zijn betrokken. Wij hebben de volgende vragen: 

  

• Wat gaat dit de gemeente kosten (afvloeiingsregeling) 

• Wat is de oorzaak van het conflict 

• Gaat de gemeente op zoek naar een nieuwe gemeentesecretaris 

• Heeft de gemeente zelf ook een advocaat ingeschakeld of wordt hiervoor het eigen ambtelijk 

apparaat ingezet 

• Wat zijn de kosten van de advocaat indien deze is ingehuurd voor dit probleem 

  

Graag ontvangen wij zsm antwoord op onze vragen. Hierbij verzoeken wij de griffier deze vragen op 

te nemen in het griffiebericht van vrijdag op de LIS.  Ook verzoeken wij om zsm inzage te krijgen in de 

correspondentie/ stukken van advocaten/juristen.  

  

Mvrgr, 

  

Marielys Roos 

Fractievoorzitter Hart voor Bloemendaal 


